
Zápis z 14. zasedání Akademického senátu FIS 
konaného dne 21. září 2022 

 
Přítomni: Berka, Borovička, Buchalcevová, Ivanega, Kaspříková, Langhamrová, Löster, Pavlíček, 

Potančok, Radváková, Sixta, Bejšovcová, Jedlička, Maršálek, Mikulenka, Shchur, Vach 

Omluveni: Potančok 

Hosté: Fischer (děkan), Chlapek (proděkan), Vltavská (proděkanka) 

Zasedání probíhalo kombinovanou formou, a to prezenčně v místnosti NB 468 a on-line formou přes 

MS Teams, v týmu AS FIS. O jednotlivých bodech programu hlasovali členové AS FIS formou veřejného 

hlasování, a to společně po projednání všech bodů. 

Program: 

1. Schválení podmínek přijímacího řízení na FIS pro akademický rok 2023/2024 (Bc, Mgr, PhD) 

2. Schválení Akreditace studijního programu Information Systems Management 

3. Různé 

Na úvod předsedkyně AS FIS přivítala účastníky a byl odsouhlasen program jednání AS FIS. Následovalo 

jednání senátu dle navrženého programu. Děkan na úvod popřál všem co nejlepší akademický rok. 

1. Schválení podmínek přijímacího řízení na FIS pro akademický rok 2023/2024 (Bc, Mgr, PhD) 

Proděkanka Vltavská postupně představila jednotlivé materiály. V podmínkách přijímacího řízení na 

bakalářské studium FIS došlo oproti minulému roku pouze k jedné změně, a to že nově budou studenti 

přijímáni pouze na základě testu OSP, nikoliv angličtiny. 

Senátorka Buchalcevová vznesla připomínku k nejasným formulacím ohledně prominutí přijímací 

zkoušky. Děkan objasnil, že předkládaný dokument je spíše právnickým textem, přičemž směrem ke 

studentům budou tyto podmínky komunikovány přehledněji. 

K podmínkám přijímacího řízení na magisterské studium v českém jazyce proděkanka Vltavská uvedla, 

že bylo snahou zpříjemnit studentům podmínky pro přijetí bez přijímacích zkoušek oproti předchozímu 

roku. Zásadnější změnou je podávání maximálně dvou přihlášek na program Informační systémy a 

technologie, přičemž jedna přihláška odpovídá vždy pouze jedné specializaci. Druhou významnou 

změnou je zavedení druhého kola přijímacího řízení pro Kognitivní informatiku. 

Senátor Pavlíček vznesl dotaz, proč je nejzazším termínem pro podání přihlášky již 7. červenec. 

Proděkanka Vltavská to odůvodnila zejména obdobím prázdnin a nutností administrativně vše včas 

zpracovat. Senátorka Buchalcevová požádala o zpřehlednění tabulky v příloze věnující se zařazení 

studijních programů a oborů do oblastí vzdělávání. 

Nejvýznamnější změnou v podmínkách přijímacího řízení na magisterské studium v anglickém jazyce 

je podoba přijímací zkoušky, která se nově skládá z motivačního videa, ohodnocení interview 

a životopisu a přijímací eseje. 

K podmínkám přijetí do doktorských studijních programů děkan uvedl, že změny jsou oproti loňskému 

roku jsou pouze formulační a k žádným výrazným změnám nedošlo. 

  



 

2. Schválení Akreditace studijního programu Information Systems Management 

Proděkanka Vltavská k záměru akreditace poznamenala, že se jedná o zcela novou akreditaci (ne 

reakreditaci), jelikož program nově obsahuje dvě hlavní specializace. Uvedla, že se dle jejího názoru 

jedná o kvalitně sestavený program, s čímž se ztotožnila i senátorka Buchalcevová. 

Usnesení:  

• Akademický senát FIS schvaluje záměr akreditovat magisterský studijní program Information 

Systems Management. 

• Akademický senát FIS schvaluje podmínky přijímacího řízení na bakalářské studium FIS na 

akademický rok 2023/2024. 

• Akademický senát FIS schvaluje podmínky přijímacího řízení na magisterské studium FIS na 

akademický rok 2023/2024 ve studijních programech vyučovaných v českém jazyce. 

• Akademický senát FIS schvaluje podmínky přijímacího řízení na magisterské studium FIS na 

akademický rok 2023/2024 ve studijních programech vyučovaných v anglickém jazyce. 

• Akademický senát FIS schvaluje podmínky přijímacího řízení na doktorské studium FIS na 

akademický rok 2023/2024. 

Hlasování: pro návrh: 16, proti návrhu: 0, zdržel se: 0 

3. Různé 

Děkan nadnesl otázku provozu školy z hlediska energií. Pan rektor přijal v návaznosti na vysoké ceny 

energií opatření, která povedou k omezení jejich spotřeby. Z tohoto důvodu byla výuka z hlediska 

učeben poshlukována do budov, které jsou z hlediska energií jednodušší na provoz. Děkan rovněž 

uvedl, že na úrovni celé školy není v tuto chvíli zájem měnit harmonogram akademického roku, pokud 

se situace dramaticky nezmění. 

Senátor Mikulenka nadnesl problém kolize bakalářských promocí s výukou, což řadu studentů odrazuje 

od účasti na promocích. Senátorka Radváková navrhla přesunutí promocí od příštího roku na sobotu, 

proděkan Chlapek navrhl uspořádat promoce těsně před začátkem semestru. Děkan a proděkanka 

Vltavská slíbili, že celou situaci proberou a pokusí se přijít s co nejschůdnějším řešením. 

Senátorka Langhamrová požádala studentské senátory a členy 4FIS o schůzku k řešení problematiky 

ohledně jejich přístupu k příspěvkům na sociálních sítích.  

 

 

Zapsal: Maršálek      Za správnost: Langhamrová, Pavlíček 

 

Termín příštího zasedání AS FIS: bude oznámen 

 


